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Dan Melin Sven Stoltz 

Kvällen inleddes utanför Korsberga IF:s klubblokal där Jesper (vice ordförande) och Peter (ordförande) 
från Korsberga IF berättade om klubbens verksamhet. Föreningen har barn-, ungdoms- och 
seniorverksamhet. Fotboll är huvudverksamheten men även Bamsegympa hålls för yngre barn och det 
finns en supporterklubb som bland annat sköter kiosk och arrangemang. Föreningen arrangerar bland 
annat bilbingo, sommarfotboll och är medarrangör vid en MTB-tävling för motionärer tillsammans med 
Hjo Velocipedklubb. På Kullaborg finns två fotbollsplaner för I I mot I I, där en av planerna är 
huvudplan vilken de flesta aktiviteterna förläggs till. Föreningen har idag ungefär 60 medlemmar och 
2024 fyller föreningen I 00 år. 
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§ I 

Mötet öppnas 

Mötet öppnades av ordförande Linnea Hultmark. 

§ 2 

Val av protolcollsjusterare. 

Rådet beslutade att utse Dan Melin och Sven Stoltz. 

§ 3 

Dagordning 

Rådet beslutade att godkänna föreliggande förslag till dagordning. 

§4 

Genomgång av föregående mötesprotolcoll. 

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och beslutades att läggas till handlingarna. 

§5 

Föreningarna informerar om nuläget 

De närvarande föreningarna fick chansen att dela med sig av nuläget för 
verksamheten. 

Hjo Velocipedklubb: Fyller 50 år i år, arrangerade Cykelns dag i somras samt 
Högaliden race i april. De genomför ungdomsträningar I gång/vecka och det är just 
nu rekordmånga deltagare: 25 st. Klubben var med under Hälsoveckan med tre 
aktiviteter samt Sommaridrottsskolan. Föreningen har haft framgångar i år på elitnivå: 
Erika Zetterlund blev trea i Långloppscupen. Klubben medverkar vid Högalidens dag 
lördag 16 sep och man har en utveckling på Högaliden att se fram emot, med bland 
annat en pumptrack/MTB-teknikbana. 

Hjo Thunder Basket: Har ingen verksamhet just nu och försvinner helt till årsskiftet. 

IFK Hjo: Befinner sig mitt i säsong och det är högtryck på anläggningen just nu. Har 
verksamhet för alla åldrar från barn till senior. Lördag 16 september arrangeras 
fotbollsskoleavslutning, sammandrag och ungdomsmatcher. Entren på 
Guldkroksvallen och två av omklädningsrummen har rustats upp, nästa steg är 
läktaren. 

Blikstorps AIK: Har precis startat säsongen med ungdomsträningar (där ca 20 spelare 
är med) och inom kort börjar seriespelet där föreningen är med i division 3 och 4. 

Utdrags bestyrkande 
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Föreningen har utöver bordtennisverksamhet även gymnastik 3 ggr/vecka samt 
barngympa. Föreningen var med vid Sommaridrottsskolan. 
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Norra Fågelås IF: Firar 90 år idag (!). Firades i somras på Landbyvallen. Firar igen i 
höst. Leaderprojektet ska vara färdigt maj 2024 och man kommer landa på 1200 
ideella t immar. Föreningen har fyra ungdomslag, dam- och herrlag samt gymnastik för 
äldre. På torsdagar är alla igång samtidigt vilket är en här lig syn! 

Sällskapet boule i Hjo: Föreningens medlemmar utgörs mestadels av pensionärer men 
några yngre har börjat under det senaste året. Fyra medlemmar var iväg på SM. I 
övrigt spelar man matchspel, höstcup och har träningar varje t isdag och torsdag. 
Kanske ska de utöka med ett träningstillfålle. Föreningen har nu 85 medlemmar (50 i 
vintras och jämfört med 2013 var det 26 ). 

Korsberga IF: Utöver den inledande presentationen av föreningen fick vi veta att 
föreningen investerat i två nya robotgräsklippare. Föreningen har drabbats av två 
inbrott under året. 

HKG: Verksamheten är under uppstart. Fick gratisplats i division 3 för herrlaget. 
Guldkroken cup arrangeras för skolan. Upplevelsen är att ungdomslagen behöver fler 
halltider. Hanna och Bernt tittar på detta då det finns lediga halltider. 

§ 6 

Information från Fritidsenheten 

Information från Fritidsenheten hade skickats med kallelsen till idrottsrådet och 
innehöll information om: Helene Wallenius är tillbaka på sin tjänst som 
fritidssamordnare efter tjänstledighet pga studier, det är fortfarande möjligt att lämna 
synpunkter på förslaget om utveckling av Guldkroksområdet, utvecklingen på 
Högaliden, Sommaridrottsskolan som genomfördes 15-17 augusti, att föreningar 
gärna får arrangera läslovsaktiviteter och att bidrag för det i så fall finns att få, Senior 
Sport School har sista anmälningsdag 14 september och det finns platser kvar så tipsa 
gärna, JuniHjorkatalogen ska uppdateras, under hösten byter kultur, turism och fritid 
system för lokalbokning, föreningsregister, ansökan om föreningsbidrag mm och det 
nya systemet heter Rbok. Slutligen fanns det information om att fördelningen av 
träningstider i inomhushallarna är gjord för inomhusidrotterna och att övriga 
föreningar kan höra av sig för att boka någon av övriga tider. 

§ 7 

Information från RF SISU 

Anders Johansson från RF SISU Västra Götaland skickade med att utvecklingsarbete 
pågår med flera föreningar. Han uppmuntrade till att hålla koll på kursprogrammet 
och att man alltid kan höra av sig till Anders om det är något. Tre föreningar har med 
Anders hjälp fått medel från Sparbanksstiftelsen Alfa: Hjobygdens OK, IFK Hjo 
innebandy samt Hjo Segelsällskap. 
Anders berättade även att Hjo Tennisklubb firar 90 år i år. 

U cdragsbestyrkande 
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§ 8 

ENDAST - är den gemensamma föreningspolicyn klar? 

ldrottsrådet lyfte fram att spel på eget lag, klubb eller serie är förbjudet och bör 
förtydligas i policyn. Samt önskades att det förtydligas vad skillnaden är mellan 
energidryck (som policyn avråder konsumtion av) och sportdryck som används i 
uthållighetsidrottssammanhang. Utöver dessa ändringar beslutade ldrottsrådet att 
anta policyn. Hanna skickar ut den färdiga versionen som föreningarna sedan får 
förankra i verksamheten. 

§9 

Rapport och diskussion kring Sommaridrottsskolan 2023 

Anders och Hanna berättade om årets upplaga av Sommaridrottsskolan där nio 
föreningar medverkade: Hjo Tennisklubb, Hjo Segelsällskap, Sällskapet boule i Hjo, 
HK Guldkroken, Blikstorps AIK, Hjo Badmintonklubb, Hjo Velocipedklubb, 
Hjobygdens OK samt Friluftsfrämjandet Hjo. Vi kan utan tvivel konstatera att 
Sommaridrottsskolan var en succe och att det enbart inkom positiva reaktioner från 
deltagare och vårdnadshavare. Stort tack till alla medverkande föreningar, som 
förberedde och genomförde sina aktiviteter på ett föredömligt sätt. Ambitionen är 
att fortsätta med Sommaridrottsskolan och Anders och Hanna kommer att bjuda in 
medverkande föreningar till en träff längre fram, för erfarenhetsutbyte och planering 
inför nästa år. 

§ 10 

Workshop om rekrytering hela livet/rörelse hela livet 

Ulrika Aunes som är flyktingsamordnare i Hjo kommun var på plats och berättade 
om kommunens arbete med integration och hennes upplevelser från möten med 
deltagare på SFI, där tanken väckts att föreningslivet kan vara en väg in i samhället. 
Föreningslivet i Sverige kan vara nytt för många från andra länder. Kan 
föreningslivet/idrotten vara en mötesplats för att bygga gemenskap, lära sig språk, lära 
sig av varandra? 

Ulrika skickade ut två frågor till ldrottsrådet: 
- Vilken roll skulle er förening kunna spela för en ökad integration i Hjo? 
- Vilka hinder finns för en nyanländ att gå med i en idrottsförening? 

Diskussion i storgrupp följde och deltagarna diskuterade även brett kring ämnet 
rekrytering hela livet: vilka målgrupper når vår förening inte idag och hur kan vi göra 
för att nå dem? 

Utdrag ur det som diskuterades: 
För föreningar utanför stan kan det finns hinder i form av att ta sig till verksamheten. 
Kan idrottsföreningar hälsa på hos SFI? 
Språket kan vara hinder men behöver inte. 

Utdragsbestyrkande 

ldf-l}_ 
S 'S 



HJO 
Idrotts rådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-09-13 

Vissa idrotter är mer globala än andra, jämför till exempel fotboll och handboll. 
Det behövs en person som har den initiala kontakten. 
Lagidrotter kan ha utmaningar med att det är svårt att börja som ungdom. 
Sommaridrottsskolan - vi borde tipsa SFl/integrationsenheten om den! 
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I Falköping arrangeras i höst Junior sport school för ungdomar 15-19 år. Kan det vara 
något för Hjo? 
30-65-åringar - en målgrupp som ofta glöms bort. 
NFIF har tagit emot ensamkommande flyktingar vilket varit utmanande men gett 
mycket tillbaka. 
Ekonomi kan vara ett hinder. Majblomman är en väg att gå. 
Kan man som medlem/förälder till sitt idrottande barn välja att ersätta försäljning 
med arbete? 
Volontär/fadder eller liknande skulle behövas för att följa med den som är 
intresserad, till föreningen. 
Det ska vara möjligt att vara med i föreningen på sitt sätt, utifrån var persons 
önskemål. 
Uppmuntra till att komma och titta på idrott! Studiebesök till olika 
föreningar/evenemang. 
Alla föreningar hade behövt en supporterklubb som Korsberga IF! 
Det finns alltid något att hjälpa till med i föreningen, man behöver inte vara 
tränare/ledare. 
Kan det vara en ide att ha en grupp på sommaridrottsskolan för ungdomar 13 år och 
uppåt? 

§ Il 

Övrigt 

Bernt Kallin från HK Guldkroken ville återuppta diskussionen från förra ldrottsrådet 
om Guldkroksområdet med syfte att säkerställa att ldrottsrådets gemensamma 
synpunkter på förslaget till utveckling av området verkligen framkommer. HK 
Guldkroken vill genom Bernt föra fram att det allra viktigaste för dem vid en 
utveckling av området, är att det blir en ny hall med mått för seniorhandboll. Den 
och övriga synpunkter på förslaget lyftes på ldrottsrådet 23 maj 2023 och är 
sammanfattade i protokollet. 

§ Il 

Nästa idrottsråd 

Måndag 27 november i Hjo Velocipedklubbs klubblokal. Mer information kommer 
med kallelsen som skickas senast en vecka före mötet. 

§ 12 

Mötet avslutas 

Ordförande Linnea Hultmark tackade samtliga för deltagande ikväll och avslutade 
mötet. 

Ucdragsbestyrkande 


